

《单词百科:anatomization是什么意思?anatomization怎么发音?anatomization的解释和用法》

英语单词anatomization是什么意思?anatomization怎么读?anatomization怎么发音?简答网为您整理了anatomization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



anatomization怎么读

anatomization的读音:['næt ma 'ze n]

anatomization的意思

1、n.anatomize（解剖）的变形；

anatomization的近义词

1、analyse vt.分析;分解;细察;

anatomization的双语例句

1、The technology of optimization design based on MCS-51 Microcontroller reserve anatomization is also discussed.

同时基于MCS-51单片机的反向解剖讨论了优化正向设计，减少综合后门数的设计方法。

2、Anatomization of Asian Elephant

亚洲象的大体解剖形态观察

3、The species, numbers and sizes of the alimentary canal contents of cobia larvae of 1~20 days after hatching (DAH) cultured in ponds were studied by anatomization and observation with optical anatomical lens.

采用光镜解剖观察的方法对池塘培育的1~20日龄军曹鱼仔鱼消化道内容物的种类、数量和大小进行研究。

4、The innovation of the exploration model must incorporate the new metallogenic concepts that are based on the geodynamic anatomization.

勘查模型的创新必须包含基于地球动力学剖析的新成矿概念，动力学数值模拟是有效的创新手段之一；

5、This article makes a deep anatomization to the people's misunderstanding between tradition and modernity in construction design and exerts the eastern viewpoint that "reverse but also harmonious" to explain the opposition and consolidation between tradition and modernity in construction design.

本文对建筑设计中人们对于传统和现代这一对名词关系的误解进行了深刻剖析，运用东方相反相成的观点来看待和解释建筑设计中传统与现代的对立与统一性。

6、This anatomization also extends to politically and socially charged objects.

这种解剖艺术也蔓延到了政治和社会话题上。

7、MethodsHead and neck angiography and anatomization were observed in6 domestic swine, and anatomic characteristics were observed then.

方法对6头家猪进行头颈部血管造影和解剖，观察解剖学特点。

8、The evaluation of the fault sealing ability demands of thorough anatomization of the

fault by different methods.

评价断层封闭能力需要利用多种方法对断层进行全面解剖。

9、Thirdly, based on the anatomization of socialist welfare system, the general principle and whole frame for constructing the welfare system in China is proposed.

第三，在对社会主义福利思想深刻剖析的基础上提出当前我国社会福利制度建设的一般原则与总体构想。

以上是简答网为您整理的anatomization怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于anatomization的用法、anatomization的释义、anatomization的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/anatomization>

